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 Zápisnica  

z 8. zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Horné Obdokovce, konaného 

dňa 03. februára 2016 
___________________________________________________________________________ 

 

Prítomní:       Starostka obce - MVDr. Jana Martonková 

Poslanci: Marián Beneš, Ľubica Balajková, Stanislav Grznárik, Ladislav 

Kolmokov, Eva Kováčiková, Gabriela Macháčová, Jozef Sedlár, Alena Sopková,  

 

Neprítomný poslanec:  Ing. Rastislav Velič 

 

Ďalší prítomní: Ing. Gabriel Pozdech – hlavný kontrolór 

      Ing. Jana Gerhátová - ekonómka 

    Ing. Monika Laciková, zapisovateľka 

    Ostatní podľa priloženej prezenčnej listiny 

       

PROGRAM: 

 

1. Otvorenie 

2. Kontrola plnenia uznesení  

3. Správa hlavného kontrolóra obce o kontrolnej činnosti za rok 2015 

4. Vyhodnotenie rozpočtu obce za rok 2015  

5. Vyhodnotenie čerpania dotácií a príspevkov poskytnutých obcou  

6. Správa centrálnej inventarizačnej komisie o inventarizácii majetku obce 

7. Organizačné záležitosti 

8. Návrh na uznesenie 

9. Ukončenie 

 

Program poslanci jednohlasne schválili v tomto znení. 

 

K bodu 1. Otvorenie 

Siedme zasadnutie OZ  otvorila a viedla starostka obce MVDr. Jana Martonková. Privítala 

všetkých prítomných. Ospravedlnený poslanec: Ing. Rastislav Velič. 

Starostka konštatovala, že počet prítomných poslancov je 8 a OZ je uznášania schopné. 

 

Starostka obce navrhla za overovateľov zápisnice poslancov: p. Beneša a p.  Grznárika.  

 

Hlasovanie poslancov: 

ZA: všetci prítomní poslanci 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Navrhnutých overovateľov poslanci jednohlasne schválili.  

 

Za členov návrhovej komisie navrhla starostka obce: p. Balajkovú, p. Macháčovú a p. 

Kováčikovú. 

 

Hlasovanie poslancov: 

ZA: všetci prítomní poslanci 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 
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Navrhnutých členov návrhovej komisie poslanci jednohlasne schválili.  

Za zapisovateľku starostka určila Ing. Moniku Lacikovú.  

 

K bodu 2. Kontrola plnenia uznesení  

Starostka  vyzvala Ing. Pozdecha, aby predniesol správu o kontrole plnenia uznesení  

zo 7. verejného rokovania OZ. Správa je priložená k zápisnici a berie sa na vedomie.   

 

K bodu 3. Správa hlavného kontrolóra obce o kontrolnej činnosti za rok 2015 

Starostka vyzvala Ing. Pozdecha, aby predniesol správu. Správa je priložená k zápisnici a berie 

sa na vedomie.    

 

K bodu 4. Vyhodnotenie rozpočtu obce za rok 2015 

Starostka vyzvala ekonómku Ing. Gerhátovú, aby predniesla rozpočet. Ing. Gerhátová predniesla 

rozpočet aj vyhodnotenie čerpania dotácií, ktoré sú priložené k zápisnici a berú sa na vedomie.  

 

K bodu  5. Vyhodnotenie čerpania dotácií a príspevkov poskytnutých obcou 

Ing. Gerhátová zdôraznila, že dotácie sú prostriedky verejné a treba vyúčtovanie robiť 

dôkladnejšie.   

Ing. Pozdech dodal, že dotácie prekonzultoval s pani ekonómkou aj p. Macháčovou.   

 

K bodu 6. Správa centrálnej inventarizačnej komisie o inventarizácii majetku obce  

Starostka vyzvala predsedu centrálnej inventarizačnej komisie p. Macháčovú, aby predniesla 

správu. P. Macháčová predniesla správu o inventarizácii, je priložená k zápisnici.  

Starostka vyzvala poslancov hlasovať za správu centrálnej inventarizačnej komisie 

o inventarizácii majetku obce a návrh na vyradenie majetku obce.  

P. Beneš dodal, že bola dohodnuté, aby sa nevyradil kuka voz a obecný úrad nám dá stanovisko, 

že oprava je nerentabilná.  

Starostka mu odpovedala, že stanovisko im bolo dodané o technickom stave vozidla ešte 

v minulom roku.  

P. Kováčiková dodala, že pán, ktorý kontroloval kuka voz, dal vyjadrenie, že oprava je 

nerentabilná.  

 

Hlasovanie poslancov: 

ZA: všetci prítomní poslanci 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Správu centrálnej inventarizačnej komisie o inventarizácii majetku obce a návrh na vyradenie 

majetku obce podľa návrhu jednotlivých dielčich inventarizačných komisií poslanci jednohlasne 

schválili.  

 

K bodu 7. Organizačné záležitosti 

Starostka informovala o doplnení bodov do predložených organizačných záležitostí.   

Navrhuje doplniť bod o prerokovaní návrhu vykonávateľa účtovnej závierky a konsolidovanej 

závierky obce. Návrh je na firmu APV audit, ktorá nám doteraz tento audit vykonávala.   

Ďalej navrhuje schváliť zámer - skultúrniť areál školy, rekonštrukciou komunikácie, položením 

zámkovej dlažby, nakoľko sa teraz dokončí multifunkčné ihrisko, aby bola lepšia prístupová 

cesta k nemu.   

 

Predkladá informáciu o zrieknutí sa nároku na odmenu Ing. Rastislava Veliča. Táto informácie 

sa berie na vedomie.   
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 Plány OZ a komisií na rok 2016 

Starostka vyzvala SEK aby predniesli plán práce.  

P. Kováčiková predniesla predložený návrh plánu práce SEK, je priložený k zápisnici.  

Starostka vyzvala poslancov hlasovať za návrh plánu práce SEK.  

 

Hlasovanie poslancov: 

ZA: všetci prítomní poslanci 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

  

 Poslanci jednohlasne schválili plán práce SEK.   

 

Starostka vyzvala KOVP o prednesenie návrhu plánu práce.  

P. Kolmokov predniesol návrh, je priložený k zápisnici. Starostka dodala, že je nový 

zákon o odpadoch a je potrebné sa tento rok viac venovať odpadom a vypracovať nové 

VZN.  

Starostka vyzvala poslancov hlasovať za návrh plánu práce KOVP. 

 

Hlasovanie poslancov: 

ZA: všetci prítomní poslanci 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Poslanci jednohlasne schválili plán práce KOVP. 

 

Starostka vyzvala Komisiu pre kultúru, šport a duchovno, aby predniesli návrh plánu 

práce.  

P. Balajková za KOVP predniesla návrh, je priložený k zápisnici. 

P. Macháčová dodala, či by sa mohlo zaradiť do plánu práce aj varenie gulášu s vedením 

p. poslanca Sedlára.  

P. Sedlár jej odpovedal, že sa to môže aj dodatočne doplniť.  

Starostka vyzvala poslancov hlasovať za návrh plánu práce KOVP.  

 

Hlasovanie poslancov: 

ZA: všetci prítomní poslanci 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Poslanci jednohlasne schválili plán práce Komisie pre kultúru, šport a duchovno. 

 

Plán práce OZ predniesla starostka, je priložený k zápisnici. Vyzvala poslancov hlasovať 

za prednesený návrh plánu práce OZ.   

 

Hlasovanie poslancov: 

ZA: všetci prítomní poslanci 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Poslanci jednohlasne schválili plán práce OZ.  
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 Návrh na vykonanie auditu a účtovnej závierky a konsolidovanej závierky obce 

firmou APV audit 

Starostka vyzvala poslancov k hlasovaniu.  

 

Hlasovanie poslancov: 

ZA: všetci prítomní poslanci 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

  

Poslanci jednohlasne schválili firmu APV audit na vykonanie auditu účtovnej závierky 

a konsolidovanej závierky obce za rok 2015.  

 

 Informácia o zrieknutí sa nároku na odmenu Ing. Rastislava Veliča 

Informácia sa berie na vedomie.   

 

 Zámer a realizácia na rekonštrukciu komunikácie v areáli školy 

Starostka predniesla návrh na rekonštrukciu chodníka v areáli školy. Bolo by vhodné 

najmä kvôli tomu, že po dokončení multifunkčného ihriska, ktoré bude k dispozícii 

širokej verejnosti, aby sa areál školy skultúrnil. Predpokladaná suma do 10.000,- eur . 

P. Beneš sa pýtal či ide aj o rekonštrukciu priestoru pred kotolňou. 

Starostka mu odpovedala, že ten sa nebude rekonštruovať.  

P. riaditeľka školy Mgr. Martonková dodala, že sa pravdepodobne myslí priestor kde 

bolo kedysi uhlie, tam nie, ale pri kotolni áno.  

Starostka odpovedala, že rekonštruovať sa bude hlavný chodník. 

P. Beneš sa pýtal, či bude cesta prístupná aj pre verejnosť k multifunkčnému ihrisku.  

Starostka mu odpovedala, že je plánovaný prístup do areálu školy z oboch strán, treba 

vypracovať prevádzkový poriadok multifunkčného ihriska. 

P. Beneš dodal, aby sa zvážil zrekonštruovať aj priestor pred kotolňou.  

Starostka odpovedala, že záleží akú predloží cenovú ponuku zhotoviteľ a či to bude 

prakticky možné, nakoľko tam budú parkovať autá, aby dlaždice nepopraskali. Môžeme 

dať návrh, aby sa do zámeru zapojil aj tento priestor.  

P. Beneš sa pýtal riaditeľky školy Mgr. Martonovej, či nevieme rodičov odkloniť pred 

kotolňu, aby neparkovali na ceste pred školou. 

Mgr. Martonková mu odpovedala, že rodičov na to už upozornili.  

P. Sopková sa pýtala, z akých financií sa bude robiť rekonštrukcia?  

Starostka jej odpovedala, že z rezervného fondu.  

Ing. Gerhátová dodala, že v rezervnom fonde je cca 80.000,- eur s tým, že ešte z toho 

budú odrátané financie na obytnú zónu.   

Starostka vyzvala poslancov hlasovať za tento zámer a realizáciu.  

 

Hlasovanie poslancov: 

ZA: všetci prítomní poslanci 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Poslanci jednohlasne schválili zámer a realizáciu rekonštrukcie komunikácie v areáli ZŠ s 

MŠ. 

 

 Žiadosť PD o dodatok v nájomnej zmluve 

Starostka informovala, že nám bola dnes doručená žiadosť PD. Je priložená k zápisnici.  

Vyzvala SEK o vyjadrenie.    

P. Kováčiková za SEK predniesla návrh a doporučujú  schváliť dodatok k nájomnej 



5 

 

zmluve v zmysle podanej žiadosti. 

Starostka vyzvala hlasovať za žiadosť PD Horné Obdokovce.  

 

Hlasovanie poslancov: 

ZA: všetci prítomní poslanci 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Poslanci jednohlasne schválili žiadosť PD Horné Obdokovce o prenájom parcely č. 70/6 

E v katastri Obsolovce.  

 

 Žiadosť o prenájom pôdy p. Frťalu 

P. Kováčiková za SEK informovala, že prerokovali túto žiadosť a po komunikácii  

s p. Valentovou (z PD H. Obdokovce) dávajú návrh schváliť túto žiadosť.   

Starostka vyzvala poslancov hlasovať za žiadosť s tým, aby nájom bol na 5 rokov v sume 

25,- eur ročne. 

 

Hlasovanie poslancov: 

ZA: všetci prítomní poslanci 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Poslanci jednohlasne schválili návrh SEK prenajať pôdu na parcele č. 6/4 o výmere 

2819,- m2 v katastri Obsolovce na obdobie 5 rokov v sume 25,- eur ročne.  

 

 Nájom školského bytu 

Starostka vyzvala SEK o vyjadrenie.  

P. Kováčiková za SEK informovala, že byt navštívili, je v dobrom stave, prerokovali túto 

žiadosť a navrhujú sumu nájmu 120,- eur.  

P. Macháčová sa spýtala, či to bude podľa zákona. Navrhuje, aby sa k tomu vyjadril Ing. 

Pozdech a Ing. Gerhátová.  

Ing. Gerhátová dodala, že to nebolo s ňou odkonzultované.  

P. Macháčová sa vyjadrila, že si  nemôžu dať návrh bez konzultácie Ing. Gerhátovej 

a starostky.  

Ing. Pozdech dodal, že malo byť vydané rozhodnutie o prebytočnosti majetku. 

P. Beneš informoval, že byt nemá list vlastníctva a samostatná bytová jednotka 

neexistuje. Je to len priestor, ktorý bol využívaný na bývanie.  

Ing. Gerhátová dodala, či by nebolo vhodné zriadiť knižnicu pre verejnosť. Nemusíme to  

dať nájomníkovi. Ďalšia vec je, že o byt už má záujem viac nájomníkov a je potrebné 

urobiť verejnú súťaž.  

P. Beneš hovoril, že túto informáciu o viacerých nájomníkov nemali.   

Starostka informovala, že riaditeľka dodala rozhodnutie o prebytočnosti majetku 29.12. 

2015. Predniesla toto rozhodnutie (je priložené k zápisnici). 

Mgr. Martonková dodala, že kotol je umiestnený v kuchyni školy a nájomca bytu by 

nemal prístup ku kotlu.  

Starostka informovala o možnosti ísť na konzultačné právne rokovanie, kde sa môžeme 

poradiť čo urobiť v prípade nájmu školského bytu.  

 

Starostka vyzvala poslancov hlasovať za návrh SEK, prenajať byt v sume 120,- eur.   
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Hlasovanie poslancov: 

ZA: p. Beneš, p. Kolmokov, p. Sedlár a p. Sopková 

PROTI: p. Balajková, p. Macháčová 

ZDRŽAL SA: p. Grznárik, p. Kováčiková 

 

Poslanci schválili návrh SEK o prenájom školského bytu s tým, že účinnosť tohto 

rozhodnutia bude až po konzultácií s právnikom vzhľadom k novým skutočnostiam.  

 

 Návrh na vypracovanie projektovej dokumentácie (PD) na opravu vykurovania  

SEK informovala, že boli s riaditeľkou školy, zástupkyňou, ktorá ich podrobnejšie 

oboznámila so zámerom prerobiť kúrenie ZŠ, ktoré má už 35 rokov a je v havarijnom 

stave. Navrhujú ešte jedno stretnutie, na ktoré by boli pozvané pani starostka a ekonómka 

obce, aby aj ony mali priestor na vyjadrenie k danému návrhu.   

P. Macháčová sa informovala, že kto to bude financovať.  

P. Kováčiková odpovedala, že nakoľko je to havarijná situácia bolo by to financované 

z havarijného fondu a spoluúčasť obce by bola v sume 7.000,- eur na vypracovanie 

projektovej dokumentácie.  

 P. Beneš dodal, že hodnota realizácie je približne 200.000,- eur.  

Starostka podala nové informácie, ak chceme vypracovať žiadosť a projekt na 

vykurovanie, je potrebné zdokladovať havarijný stav. Ministerstvo školstva hradí tieto 

havárie. Ak bude pripravený rozpočet s krycím listom a bude zdokladovaná havária, 

doporučuje schváliť prípravu projektovej dokumentácie a zhotoviteľ sa určí na základe 

výzvy verejného obstarávania. Potom môžeme žiadať o dotáciu.  

P. Kováčiková za SEK navrhuje doložiť doklad o havarijnom stave, predkladajú návrh na 

zámer vypracovať projektovú dokumentácie. 

Starostka vyzvala poslancov hlasovať za zámer vypracovať projektovú dokumentáciu na 

opravu vykurovania v ZŠ s MŠ.  

 

Hlasovanie poslancov: 

ZA: p. Balajková, p. Beneš, p. Grznárik, p. Kolmokov, p. Kováčiková, p. Sedlár,  

p. Sopková 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: p. Macháčová  

 

Poslanci schválili zámer na vypracovanie projektovej dokumentácie na opravu 

vykurovania v ZŠ s MŠ.  

 

 Zmluva o budúcej zmluve s OZV (organizácia zodpovednosti výrobcov) - vyjadrenie 

Starostka informovala, vzhľadom na nový zákon o odpadoch je obec povinná zazmluvniť 

sa s OZV, ktorá bude preplácať náklady na separovaný zber odpadov. Prišli ponuky od 

ENVI-PAK, NATUR-PACK, REC obal. Vyzvala KOVP o vyjadrenie.   

P. Kolmokov za KOVP informoval, nakoľko sú dobré skúsenosti a spolupráca s ENVI-

PAK, doporučujú podpísať zmluvu o budúcej zmluve.   

P. Kováčiková sa pýtala, či sú zmenené zberné kontajnery v Obsolovicach pri 

autobusovej zástavke. Smetiak na sklo tam už nie je.  

Starostka odpovedala, že už sa nemôže sklo zberať.  

P. Kováčiková sa informovala, či bude niečo iné namiesto skla a ako je to s osvetlením 

na konci obce. 

Starostka jej odpovedala, že dnes sa vyprázdňovali kontajnery a zabezpečí sa, aby bol 

separovaný zber umožnený. Osvetlenie sa bude riešiť prostredníctvom údržbára.   

P. Beneš sa informoval, prečo sme predĺžili zmluvu na vývoz TKO na dobu 5 rokov. 

Starostka odpovedala, že je to štandardný postup a zmluva sa dá zrušiť hocikedy a nie 
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sme viazaný. Dodala, že treba obnoviť VZN o odpadoch, je potrebné dať návrhy.  

P. Kováčiková informovala, že kontajner pri cintoríne je zahádzaný všetkým možným 

odpadom. Je tam aj papier, je možnosť odovzdať papier? 

Mgr. Martonková – riaditeľka ZŠ s MŠ odpovedala, že škola má zber papiera.  

Starostka dodala, že je potrebné informovať aj ostatných občanov o zbere papiera.  

 

 Správa o činnosti 

Starostka predniesla správu o činnosti, ktorá je priložená k zápisnici. Informovala  o tom, 

že ROZVOJ potrebuje predavačku.  

P. Beneš sa spýtal či je vyčíslená škoda po krádeži obchodov.  

Ing. Gerhátová odpovedala, že v jednom obchode to bolo 800,- eur  

a v druhom 1700,- eur.   

 

Starostka požiadala riaditeľku ZŠ s MŠ, Mgr. Martonkovú, aby jej dala informáciu 

o priebehu štrajku.  

 

P. Beneš sa informoval v akom štádiu je rozpracovaný projekt, ktorý sme schvaľovali na 

minulom zasadnutí.  

Starostka mu odpovedala, aby prišiel pozrieť projektovú dokumentáciu, ktorá bola 

vypracovaná.  

 

K bodu  8. Návrh na uznesenie 

Poslankyňa p. Balajková predniesla návrh na uznesenie.  

Starostka obce vyzvala poslancov hlasovať za návrh uznesenia. 

 

Hlasovanie poslancov: 

ZA: všetci prítomní poslanci OZ 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Poslanci jednohlasne schválili predložený návrh na uznesenie.  

 

K bodu  9. Ukončenie 

Starostka obce MVDr. Martonková poďakovala všetkým prítomným za účasť a zasadnutie 

o 20,16 hod. ukončila. 

 

 

 

 

 

......................................................   .................................................... 

MVDr. Jana Martonková           Ing. Monika Laciková 

           starostka obce       zapisovateľka 

 

 

 

 

Overovatelia:  

 

 

............................................    ....................................................                                           

          Marián Beneš             Stanislav Grznárik 
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Uznesenie 

z  8. zasadnutia Obecného zastupiteľstva Horné Obdokovce,   

konaného dňa  03. 02. 2016 

 

 

A. B e r i e   n a    v e d o m i e : 

 

1. Správu hlavného kontrolóra o kontrole plnenia uznesení zo 7. verejného rokovania OZ   

2. Správa hlavného kontrolóra obce o kontrolnej činnosti za rok 2015 

3. Vyhodnotenie rozpočtu obce za rok 2015 

4. Vyhodnotenie čerpania dotácií a príspevkov poskytnutých obcou 

5. Zrieknutie sa odmeny Ing. Rastislava Veliča za poslaneckú prácu 

6. Zmluvu o budúcej zmluve s firmou ENVI-PAK  

7. Správa o činnosti obce  

 

B.  S ch v a ľ u j e : 

 

1. Program 8. zasadnutia OZ  

2. Overovateľov zápisnice – p. Beneša a p.  Grznárika 

3. Členov návrhovej komisie - p. Balajkovú, p. Macháčovú a p. Kováčikovú 

4. Správa centrálnej inventarizačnej komisie o inventarizácií majetku obce 

5. Návrh na vyradenie majetku obce podľa návrhu jednotlivých dielčich inventarizačných 

komisií  

6. Plán práce OZ, SEK, KOVP a Komisie pre šport, kultúru a duchovno na rok 2016 

7. Firmu APV audit na vykonanie účtovnej  závierky a konsolidovanej závierky obce 

8. Zámer a realizáciu rekonštrukcie komunikácie v areáli ZŠ s MŠ 

9. Žiadosť PD Horné Obdokovce o prenájom parcely č. 70/6 E v katastri Obsolovce 

10. Návrh SEK prenajať pôdu na parcele č. 6/4 o výmere 2819,- m2 v katastri Obsolovce na 

obdobie 5 rokov v sume 25,- eur ročne 

11. Návrh SEK o prenájom školského bytu s tým, že účinnosť tohto rozhodnutia bude až po 

konzultácií s právnikom vzhľadom k novým skutočnostiam 

12. Zámer na vypracovanie projektovej dokumentácie na opravu vykurovania v ZŠ s MŠ 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

MVDr. Jana Martonková  

                  starostka obce  

 

 

Zapísala: Ing. Monika Laciková 

 


